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Referat fra styremøte 1 - 2021 
Avholdt tirsdag 16. februar 20210 kl. 18:00-19:00 på Teams. 
 
Tilstede:  Bjørn Ydse (BY), Odd Harald Eide (OE), Magnus Vabø (MV), Karl Ivar Larsen (KL), 

Yngve Kristiansen (YK), Roald Stigum Olsen (RO), Rolf Eide (RE), Terje Stensletten (TS), 
Åge Skjelvik (ÅS).. 

Ikke tilstede:  Jan Inge Kleppevik (JIK), Jørg Eyolf Fagerhaug (JF). 
 
 
 
01–21 Åpning/mrk. til innkalling: BY ønsket velkommen, ingen merknader.  
 
02- 21 Møtereferat 4 -2020. Godkjent 
 
03–21  Post og høringer: Ingen spesielle høringer. Postboksen koster kr. 1200,- i året men benyttes 

svært lite. Det bør undersøkes om det er mulig å få en egen mailadresse til regionen som 
erstatning. Avventer elektronisk postkasseløsning sentralt. Ansvarlig Bjørn. 

 
04–21 Båttinget: Båttinget 2020 ble utsatt til 24. – 26. april i år grunnet korona. Dette er igjen utsatt 

og nye datoer er 22. – 24. april. Alle avtaler med «underleverandører» er avlyste. 
. 
05–21 Årsmøte: Dette skulle holdes lørdag 27. april. Årsmeldingen er ferdig og skal sendes til 

foreningene en av de nærmeste dagene. I tillegg er meldingen lagt ut på vår hjemmeside. Det 
var en del diskusjoner om digitalt møte versus analogt og det ble besluttet at vi skal planlegge 
for digitalt mens vi avventer utviklingen av korona. KL blir ansvarlig for å planlegge det digitale 
møte, fortrinnsvis i uke 9 eller 10, men før neste FS-møte, som holdes 12. – 14. mars. De 
styremedlemmene, som har utgående verv har, sa seg villige til å inneha dem inntil årsmøtet 
er avholdt. Regionen etterspør erfaringer fra eventuelle avholdte regionale årsmøter. 
Ansvarlig: BY 

 
06–21  Eventuelt: RO har foreslått å innføre «Årets Båthavn» i regionen. Nå er det en sentral aktivitet 

på dette, men det er ingenting i veien for å ha en regional utnevnelse også, som blir med til 
den landbaserte utnevnelsen. Alle kan komme med forslag til havner – men det haster noe og 
forslagene bør være gjort innen april. 

 
 
Ref. Magnus Vabø 
Sekr. 
 
 


